
           
Schriftelijke vragen ‘Een betrouwbare opdrachtgever betaalt op tijd’ 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders  
Coolsingel 40  
3011 AD Rotterdam  
 
Rotterdam, 18 april 2025 
 
Geacht college, 
 
De afgelopen week ontvingen wij meerdere signalen van ondernemers dat zij sinds het nieuwe jaar 
geen betalingen meer ontvangen van de gemeente voor uitgevoerde opdrachten. De gemeente zou 
zijn overgestapt naar een nieuw betalingssysteem. In de nieuwe systematiek lijkt er iets mis te gaan 
waardoor de inkoopnummers op de facturen van opdrachtnemers van de gemeente niet worden 
herkend. In Amsterdam heeft in het nieuwe jaar eenzelfde soort problematiek voorgedaan, waar de 
achterstand uitmondde op zo’n 27.000 facturen van totaal 200 miljoen euro.1 Het mag niet zo zijn dat 
Rotterdamse ondernemers de dupe zijn omdat de gemeente haar zaken niet op orde heeft. 
 
Wat het geval en oorzaak van de betalingsachterstand in Rotterdam ook is, voor de Rotterdamse 
VVD is het doodsimpel: een betrouwbare opdrachtgever betaalt op tijd. 
 
Daarom hebben wij de volgende vragen: 

1. Klopt het dat gemeente Rotterdam net als gemeente Amsterdam zijn overgestapt op een 
nieuw betalingssysteem? 

2. In hoeverre herkent de wethouder de signalen dat bij de gemeente Rotterdam een 
betalingsprobleem zich aan het voltrekken is waardoor ondernemers die in opdracht van de 
gemeente werken niet meer krijgen betaald sinds 2025? 

 
Mocht het inderdaad zo zijn dat Rotterdam inderdaad met eenzelfde soort facturenchaos zit als in 
Amsterdam, dan hebben wij de volgende aanvullende vragen. Want wat de Rotterdamse VVD betreft 
is het dan zaak dat de gemeente zo snel mogelijk begint met herstel.  

3. Weet de wethouder om hoeveel gedupeerde ondernemers het gaat en hoeveel schuld de 
gemeente ondertussen bij hen heeft? Kan de wethouder dit met ons delen? 

4. Is de wethouder het met ons eens dat Rotterdam als betrouwbare opdrachtgever zo snel 
mogelijk alle bedrijven waar de gemeente een betalingsachterstand heeft moet gaan betalen?  

5. Is de wethouder bereid facturen versneld te gaan betalen en hierbij niet te wachten tot 
uiterste betalingstermijn van de nieuwe facturen? 

 
Wij kijken uit naar een spoedige beantwoording 
 
 
 
 
Diederik van Dommelen         
De Rotterdamse VVD        

1 https://www.parool.nl/amsterdam/na-twee-maanden-nog-altijd-facturenchaos-in-amsterdam-achterstand-betalingen-daalt-amper~b4a84f66/?referrer=https%3A%2F%2Fwww.google.com%2F  

https://www.parool.nl/amsterdam/na-twee-maanden-nog-altijd-facturenchaos-in-amsterdam-achterstand-betalingen-daalt-amper~b4a84f66/?referrer=https%3A%2F%2Fwww.google.com%2F

